
Charlotte Verkeyn en Maxim 
Donck trekken Oostendse 
N-VA-lijst
N-VA Oostende trekt volgend jaar met een duo naar de 
gemeenteraadsverkiezingen. Charlotte Verkeyn zal de lijst 
trekken, Maxim Donck staat op de tweede plaats. Zij overtui-
gen u met een ambitieus programma waarbij de welvaart van de 
Oostendenaar centraal staat.

Charlotte en Maxim zijn 34 jaar en sinds 2019 schepen in 
Oostende. Als schepen van Ondernemen heeft Charlotte initi-
atieven genomen om belangrijke investeringen aan te trekken, 
onze lokale handelaars en ondernemingen te ondersteunen, en 
duurzame werkgelegenheid in onze regio te creëren. Onder haar 
voorzitterschap kende de Oostendse haven de beste financiële 
cijfers in vele jaren. Ook het beleid van schepen van Samen-
leven Maxim Donck wordt door velen geapprecieerd. Dankzij 
projecten zoals de Wijkprikkels, de sterke uitbouw van de ont-
moetingscentra en het plan Samenleven werd de cohesie binnen 
Oostende en haar verenigingen versterkt.

Lijsttrekker Charlotte Verkeyn: “We zijn ons ervan bewust dat 
er heel wat werk werd verricht, maar ook dat er zaken zijn die de 
Oostendenaar anders wil. We moeten die zaken durven benoe-
men en krachtdadig aanpakken.” Voor de federale verkiezingen 
zal Charlotte vanop de 4de plaats opkomen.

Oostendse welvaart als prioriteit  
De N-VA gaat voor een programma waarbij de Oostendenaar en 
de welvaart in Oostende centraal staan. Dat willen we bereiken 
door te investeren in verschillende domeinen zoals economie en 
werk, maar ook samenleven. Oostende moet een veilige thuis-

haven worden voor al wie leeft, werkt en onderneemt in onze 
stad.

Maxim Donck: “We nemen effectieve maatregelen zodat er 
een aangename leefomgeving ontstaat in onze stad. Samen met 
Charlotte ben ik vastberaden om van Oostende een welvarende 
centrumstad te maken waar geen plaats is voor overlast.” Maxim 
komt op voor de Vlaamse verkiezingen vanop de 8ste plaats.

Nieuwjaarsreceptie 
Zondag 21 januari 

om 11 uur

Clubhuis van KRNSO 
Prins Albertlaan 104, Oostende

Gastspreker: Jean-Marie Dedecker, burgemeester van Middelkerke 
en N-VA-lijsttrekker voor de Kamer in West-Vlaanderen.
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Thermae Palace en gaanderijen worden gerestaureerd
Het � ermae Palace Hotel enzijn iconische gaanderijen 
verkeren vandaag in barslechte staat. Het complex ondergaat 
een grondige restauratie en krijgt een duurzame invulling. 
Na jarenlange verwaarlozing door het vorige stadsbestuur 
krijgen de Oostendenaars eindelijk hun trots terug. 

Vandaag wordt slechts dertig procent van het Thermae Palace 
gebruikt. De rest staat al jaren leeg te verkommeren. Na vier 
jaar intensief onderhandelen met diverse partners ligt er een 
reddingsplan klaar voor het Thermae Palace. Na een grondige 
restauratie zal het complex een kwaliteitsvol hotel huisvesten. 
Naast het hotel komt er ook opnieuw een ruime wellness. Door 
ook Mu.ZEE te verhuizen naar het Thermae Palace, krijgt het 
gerenommeerde museum eindelijk de absolute toplocatie die het 
verdient. Zo worden het Thermae Palace Hotel en de gaande-
rijen weer in ere hersteld en krijgen ze eindelijk een duurzame 
toekomst.

Samen met Participatiemaatschappij Vlaanderen en de huidige 
uitbater heeft Stad Oostende een sterk consortium gevormd om 
het iconische Thermae Palace Hotel en de gaanderijen van de 
ondergang te redden. Er zal alles samen zo’n 134 miljoen euro 
worden geïnvesteerd. En het kost de Oostendenaars niets. 
Als alles goed gaat kan de restauratie binnen vijf tot zes jaar 
afgewerkt worden.

Betere dienstverlening in ontmoetingscentra 
werpt vruchten af

De Oostendse ontmoetingscentra zijn een belangrijk wapen tegen sociaal isolement en de strijd tegen eenzaamheid. Vanaf 
het begin van deze legislatuur hee�  de N-VA ze dan ook omarmd. Ondertussen vinden steeds meer Oostendenaars de weg 
naar de centra. U kan er niet alleen lekker eten, maar ook deelnemen aan diverse evenementen, activiteiten, opleidingen en 
lessen.

Ontmoetingscentra in de lift
Oostende telt negen ontmoetingscentra, één in elke wijk en twee in het centrum. De voorbije jaren kenden die centra een sterke 
groei. Zo mochten we onlangs de vijfduizendste unieke bezoeker noteren. Een stijging van dertig procent tegenover het begin 
van deze legislatuur. De ontmoetingscentra doen ook veel meer dan vroeger. Wist u bijvoorbeeld dat ze samen met netwerkers 
op zoek gaan naar vrijwilligersverenigingen, ondersteunende organisaties en burgers in eenzaamheid?

Clusters voor meer effi ciëntie
De visie van de N-VA op een overheid is niet een van steeds meer personeelsleden en een groter overheidsbeslag. Wel van een 
flexibele, kleine overheid met goed opgeleide personeelsleden die beter betaald worden. Wat betekent dat in de praktijk? In 
clusters van drie bundelen de ontmoetingscentra hun krachten om samen efficiënter te werken. Op die manier slaagden we erin 
om, ondanks de sterke groei, het aantal personeelsleden gelijk te houden zonder in te boeten aan kwaliteit.

Welverdiend loon
Meer nog! De job die ons personeel vandaag uitvoert, is veeleisender dan enkele jaren geleden. 
Daarom werd in de recentste begrotingsinspanning, een budget voorzien om het personeel in de 
ontmoetingscentra te belonen met een verhoging van het nettoloon. Enkele personeelsleden extra, 
zonder zekerheid dat dit de dienst ten goede komt, of het eigen personeel beter opleiden, efficiën-
ter doen werken en uiteindelijk ook meer betalen. De keuze was snel gemaakt. In Oostende zetten 
we in op een goede dienstverlening, zonder daarvoor de belastingbetaler te belasten met een logge 
overheid die handenvol geld kost en maar weinig ‘extra’ biedt.

Maxim Donck Schepen van Samenleven

Björn Anseeuw
Eerste schepen

oostende@n-va.be



Stapelhuis Entrepot offi cieel ingehuldigd 
De N-VA hecht veel belang aan het maritieme erfgoed in Oostende. Nadat eerder het Douanegebouw en het Havenkapiteins-
gebouw gerenoveerd werden, was nu ook het Stapelhuis Entrepot aan de beurt. Het werd omgetoverd van een ruïne naar een 
architecturale parel. 

Van drie naar vijf verdiepingen
Na twee jaar renoveren en restaureren zijn de werken aan Stapelhuis Entre-
pot voltooid. Een bijzonder project waarin toekomst, heden en verleden 
samensmelten tot één geheel. De binnenkant van het gebouw, dat dateert 
uit 1908, werd afgebroken en de gevels werden volledig gerestaureerd.

Havenvoorzitter Charlotte Verkeyn: “De oppervlakte van het gebouw 
verdubbelde met de bouw van een volwaardige benedenverdieping en een 
bovenbouw met twee bouwlagen. De bovenste verdieping kreeg onder 
andere een seminarieruimte met een fenomenaal uitzicht over de haven. 
Die nieuwe invulling komt de maritieme bedrijvigheid in Oostende zeker 
ten goede.”

Minister-president Jan Jambon in hologram
Opvallend: tijdens de officiële inhuldiging was minister-president Jan 
Jambon aanwezig in de vorm van een hologram. Door de combinatie van 
de realiteit en een digitaal hoogstandje leek het alsof de minister-president 
daadwerkelijk aanwezig was. Een buitengewoon staaltje technologie dat 
meteen de innovatieve kracht van Stapelhuis Entrepot toonde. 

Havenvoorzitter Charlotte Verkeyn en CEO Dirk Declerck

Jan Jambon, Vlaams minister-president: 

“Het nieuwe Stapelhuis Entrepot is  
met zijn vijf verdiepingen een 
architecturaal meesterwerk. De ideale 
thuisbasis voor innovatieve bedrijven.”

Bestuurslid in de kijker: 
Thomas Lansens
� omas Lansens (26), industrieel ingenieur bouwkunde en bedrijfseconoom, is een bezige 
bij. Als voorzitter van Jong N-VA Oostende en communicatieverantwoordelijke voor 
N-VA Oostende weet hij wat gedaan. Tijd om nader kennis te maken en te polsen naar zijn 
drijfveren.

Waarom koos u voor de N-VA?
Toen ik nog studeerde, woonde ik een lezing bij van Vlaams minister Matthias Diependaele. 
Ik vroeg hem waarvoor de N-VA staat. Zijn antwoord luidde: “Zorg dragen voor elkaar door 
middel van welvaartscreatie.” Dat vat het voor mij samen. Burgers moeten gestimuleerd wor-
den om het heft in eigen handen te nemen. Wie niet mee kan, vangen we op. Dat in tegenstel-
ling tot de linkerzijde, die de burger bepampert, met een log en duur overheidsapparaat tot 
gevolg.

Wat lijkt voor u de komende jaren de belangrijkste uitdaging?
Het druggebruik bij jongeren baart mij zorgen. Volgens recent onderzoek gaf tien procent van de Vlaamse secundaire leerlingen aan 
dat ze ooit cannabis gebruikten. Druggebruik brengt niet alleen gezondheidsrisico’s met zich mee, het veroorzaakt ook maatschap-
pelijke drama’s. Bovendien berokkent drugshandel en -gebruik ook de gewone burger overlast, in het bijzonder in een dichtbevolkte 
stad als Oostende. Daarom moet er veel meer worden ingezet op preventie, hulpverlening en ordehandhaving. Daarnaast moeten er 
meer initiatieven genomen worden voor 12- tot 25-jarigen zodat ze niet gaan rondhangen op straat.

www.n-va.be/oostende



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


